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Vragen en antwoorden 

Vraag 1 

Bij dit agendapunt is een overzicht meegestuurd met de aangemelde AED’s, hierover de volgende 

vragen:  

A: hoe wordt deze lijst samengesteld? 

Antwoord 1.A. 

Deze lijst is door het Maatschappelijk Burgerplatform Ridderkerk (hierna: MBR) samengesteld en 

bij ons aangeleverd. Wij brengen deze overzichtskaart onder de aandacht van onze inwoners. 

B: wie houdt deze lijst actueel?  

We missen bijvoorbeeld het kerkgebouw “De Levensbron”, komt dat omdat deze kerkgenootschap 

hun AED dan niet heeft aangemeld? Op de lijst staat wel vermeld het Farelcollege aan de 

Jasmijnstraat, volgens ons zit het Farelcollege daar niet meer maar is daar nu het Jasmijnhuis 

gevestigd. 

Antwoord 1.B. 

Het MBR houdt de lijst actueel. Wij zullen de opmerkingen aan hen doorgeven en -indien nodig- 

de gemeentelijke overzichtskaart aanpassen. 

Vraag 2 



De opzet is te komen tot een sluitend netwerk van AED’s. Nu staan er ook instanties op de lijst 

waarbij de AED niet 24 uur per dag bereikbaar is. Hoe sluitend is dit netwerk dan?  

Antwoord 2 

Volgens het advies van het MBR kan door middel van het plaatsen van 25 AED’s die 24 uur per 

dag bereikbaar zijn, een dekkend netwerk worden gerealiseerd. 
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